
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 29.4.2010 
 
 
 
Počet poslancov Obecného zastupiteľstva : 9 
Prítomní : 6 
Ospravedlnení: Ing. Ľudmila Radičová, Ing. Bohuslav Katrenčík, František Ambra  
Starosta obce: Mgr. Peter Švaral 
Hlavný kontrolór: Natália Topolčányová 
Pracovníci Obecného úradu podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
2. Správa o rokovaní komisií OZ 
3. Správa o výsledku auditu 
4. Informácia o novele zákona  369/1991 Zb. o obecnom zriadení 
5. Informácia o pripravovaných investičných aktivitách v obci 
6. Prerokovanie petície občanov proti výstavbe ihriska pre skateboard  
7. Rôzne  
8. Interpelácie poslancov  
9. Diskusia  
10. Záver 

 
K bodu programu č. 1 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 
prítomných predložil na schválenie program riadneho zasadnutia OZ. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena 
Karšayová, overovatelia MUDr. Jana Vrablicová, Ján Ambra , návrhová komisia Mgr. Amália Benkovičová, Alica 
Buchbauerová, Vladimír Báchor. Starosta doplnil program OZ o bod : 
 Správa o inventarizácii majetku k 31.12.2009 
OZ predložené návrhy jednohlasne schválilo- uznesenie č. 16/2010 
 
K bodu programu č. 2 
Sociálna komisia hodnotila žiadosti záujemcov o nájomný byt . Na základe splnenia podmienok v zmysle VZN 
4/2007 o podmienkach nájmu bytov bol  byt pridelený p. Michaličovej. Sociálna komisia v spolupráci s Úradom 
práce sociálnych vecí a rodiny šetrila nepriaznivú,  sociálnu a bytovú situáciu rodiny Mikuláškových. V tejto 
súvislosti starosta informoval o plánovanom stretnutí  ohľadom  možnosti výstavby zariadenia sociálnych služieb 
– nízkoprahové centrum pre rodiny s deťmi a domova  pre seniorov.  OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní 
komisie – uznesenie č. 17/2010 
 
K bodu programu č. 3 
Správu o výsledku nezávislého audítora  predniesol ekonóm p. M. Kiss. Záverečné hodnotenie zodpovedného 
audítora Ing. Terézie Urbanovej znie: Na základe našej previerky sme nezistili  žiadne skutočnosti,  na základe 
ktorých by sme sa mohli domnievať , že hospodárenie obce Rohožník ,vykázané v priložených finančných 
výkazoch k 31.12.2009, neposkytuje verný a objektívny pohľad a nie je v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z.  
Stanovisko k záverečnému účtu obce Rohožník predniesla hlavná kontrolórka p. Natália Topolčányová, ktorá 
konštatuje, že záverečný účet je spracovaný v súlade s príslušnými právnymi normami a objektívne vyjadruje 
rozpočtové  hospodárenie , ako aj stav majetku a záväzkov obce Rohožník a preto odporučila schváliť návrh 
záverečného účtu tak ako je predložený. Stanovisko hlavného kontrolóra je ako príloha k zápisnici.                      
Dôvodovú správu k výsledkom hospodárenia s finančnými prostriedkami obce za rok 2009 predložili účtovníci 
obce Bc. Feriková, p. Kiss. 
 
 
 
  



       Rozpočet obce k 31.12.2009 v celých € 
 Rozpočet na rok 

2009 
Rozpočet po 
zmene 2009 

Príjmy celkom 2 028 890 2 047 246 
z toho :   
Bežné príjmy 1927671 1939892 
Kapitálové príjmy 0 0 
Finančné príjmy 93341 93341 
Príjmy RO s právnou subjektivit. 7878 14013 
Výdavky celkom 2013082 2047246 
z toho :   
Bežné výdavky 1069641 1 069 641 
Kapitálové výdavky 71 168 71 168 
Finančné výdavky 146 651 146 651 
Výdavky RO s právnou subjekt. 725619 759 786 
Rozpočet obce za rok 2009- výsledok  15808 0 

 

 Rozpočtové hospodárenie za rok 2009 možno hodnotiť kladne, keď plnenie bežných príjmov sa vykazuje 
v rozpočte za toto obdobie na 105 % a čerpanie vo výdavkovej časti rozpočtu na 101 %. Príjmová časť bola 
plnená úmerne k rozpočtu. Tvoria ju predovšetkým príjmy z podielových daní, miestnych daní a poplatkov, 
transfery na prenesené kompetencie ZŠ a ďalej príjmy z prenájmu budov, priestorov a ostatné príjmy obce. 
Väčšina položiek rozpočtu bola naplnená, nižšie plnenie je na položkách strediska 502 TSP z dôvodu menšieho 
záujmu o parkovacie služby. Naopak prekročenie rozpočtu príjmov je na strediskách AVIA, TRAKTOR, 
KOMATSU, BÁGER. Prekročenie položky výnosu z podielových daní je skresľujúce, keďže nám výrazne krátili 
dane oproti predpokladu a prekročenie je len výsledkom pesimistickejšieho odhadu krátenia daní ako nastal. Aj 
keď treba pripomenúť, že v tomto roku 2010 nám škrtli ďalších 20.000,- € ako akési vyrovnanie za rok 2009, 
ktorého dôvod si nie sme vedomí.  Nižšie plnenie je na položkách výberu nájomného na strediskách 806,807,808 
spôsobené jednak nedisciplinovanosťou nájomcov, dôsledkami hospodárskej krízy a sociálnym stavom 
niektorých nájomcov.   
Výdavková časť bola čerpaná počas roka v súlade s rozpočtom na rok 2009. Prečerpanie výdavkov na 
strediskách 100 Kultúrny dom, 104 Detské ihriská, 510 Zdravotné stredisko, 621 Stavebníctvo je spôsobené 
investičnými aktivitami a nutnými opravami. Vysoké čerpanie rozpočtových výdavkov na stredisku 0111 Kino 
súvisí zo zmenou zaradenia nášho kina najväčším distribútorom filmových kópií z 50 % vstupného na pevné 
vstupné, čo je pre naše kino nevýhodné. Prečerpanie rozpočtu resp. vysoké čerpanie na položkách údržba, 
náhradné diely na strediskách 0503 Avia, 0504 Traktor 0200 verejná zeleň, 0400 VO je z dôvodu technického 
stavu jednotlivých strojov, zariadení. Ďalšou položkou, ktorú sa nám bohužiaľ nedarí stále zraziť nižšie je 
nakladanie s odpadom, ktoré stále zostáva z hľadiska príjmov a výdavkov stratovou záležitosťou.   
Splátky úverov sú realizované podľa splátkového kalendára riadne a včas a obec nie je v omeškaní v žiadnej 
splátke. V kapitálových výdavkoch je čerpané 138.829,93 € za nákup pozemkov, vybudovanie detských ihrísk 
a inštaláciu meračov rýchlosti. Plnenie rozpočtu v príjmovej aj čerpanie rozpočtu vo výdavkovej časti svedčí 
o tom, že verejné financie sú používané na rozvoj obce, vkladajú sa do majetku obce a zabezpečujú sa úlohy 
miestnej územnej samosprávy obce. Odporúčame obecnému zastupiteľstvu schváliť použitie prebytku vo výške 
16.940,74 € zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a a b zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.   
OZ schválilo bez výhrad záverečný účet a celoročné hospodárenie obce a použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 16 940,74 €- uznesenie č. 20/2010                                      
OZ vzalo na vedomie správu o výsledku auditu účtovníctva obce za rok  2009 a stanovisko hlavnej kontrolórky 
k záverečnému účtu za rok 2009 – uznesenie č. 19/2010 
OZ vzalo na vedomie správu o výsledku hospodárenia a rozbor rozpočtového hospodárenia obce za rok 2009 
 – uznesenie č. 18/2010  
Následne hlavné kontrolórka podala správu o výsledku následnej finančnej kontroly inventarizácie majetku 
a záväzkov obce k 31.12.2009. Inventarizácia bola vykonaná v súlade so zákonom, zamestnanci vyhotovili 
inventúrne súpisy a zápisy k majetku a záväzkom a predložili ku kontrole. Inventúrne zápisy a súpisy súhlasia 
s hlavnou knihou, súvahou a výkazom ziskov a strát k 31.12.2009. K vykonanej kontrole nemá žiadne výhrady. 



OZ vzalo na vedomie správu o inventarizácii majetku k 31.12.2009 – uznesenie č. 21/2010 
 
K bodu programu č. 4 
Starosta upozornil na novinky v zákone o obecnom zriadení, ktorá sa stala účinná od 1.apríla 2010. Novela 
súčasne rieši viacero nejasností, ktoré v minulosti pôsobili v niektorých obciach a mestách problémy najmä vo 
vzťahoch medzi starostami a poslancami. Obecné zastupiteľstvo má najneskôr 90 dní pred voľbami určiť na celé 
funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu. Počas volebného obdobia má byť možné ho zmeniť iba na jeho 
návrh. Zastupiteľstvo však týmto návrhom nebude viazané. Na druhej strane už nebude môcť schvaľovať 
poriadok odmeňovania zamestnancov obce, ktorý bude vydávať starosta. Do pôsobnosti zastupiteľstva bude 
spadať schvaľovanie štatútu obce, rokovací poriadok obecného zastupiteľstva ako aj zásady odmeňovania 
poslancov. Tí budú diferencovane odmeňovaní za činnosť, ktorú vykonali pre obec. V súčasnosti si poslanci 
niektorých miest a obcí podľa MV SR totiž schvaľujú odmeny bez zákonných kritérií, to nie je problém obce 
Rohožník, tu úprava pravidiel je súčasťou poriadku odmeňovania zamestnancov a volených predstaviteľov obce, 
takže treba len formálne upraviť tento poriadok. Starostovia a poslanci zastupiteľstva odsúdení za úmyselný 
trestný čin alebo nepodmienečne odsúdení za trestný čin majú byť povinní svoje odsúdenie oznámiť obci. 
Zabráni sa tak situáciám z praxe, kedy obecné funkcie naďalej vykonávali osoby, ktorých mandáty zanikli z 
uvedených dôvodov. Novela tiež stanovuje, že mandát obecného poslanca zaniká, ak sa poslanec počas 
jedného roka ani raz nezúčastní na zasadnutí zastupiteľstva. Na základe poznatkov z praxe sa predlžuje lehota 
na uskutočnenie zasadnutí obecného zastupiteľstva, a to aspoň raz za tri mesiace. Doteraz to bolo každé dva 
mesiace. Predkladateľ novely, ktorým je ministerstvo vnútra, argumentuje, že s dvojmesačnou lehotou je problém 
najmä cez dovolenkové letné mesiace. Naďalej sa zachováva základný princíp, že zastupiteľstvo sa schádza 
podľa potreby vzhľadom na aktuálnosť prerokúvanej problematiky. Prvé zasadnutie sa musí konať do 30 dní po 

komunálnych voľbách. Rokovanie môže byť len na území príslušnej obce, aby sa zabránilo extrémnym situáciám, 
keď ho napríklad starosta zvolal mimo územia SR. Zastupiteľstvo schvaľuje návrh programu zasadnutia a jeho 
zmenu na začiatku zasadnutia. Ak starosta o tom odmietne dať hlasovať, stráca právo viesť zasadnutie a v tejto 
úlohe ho nahradí jeho zástupca. Rovnako to platí aj vtedy, keď starosta neudelí slovo poslancovi, ktorý v 
súvislosti s prerokúvaným bodom programu požiada o slovo. Starosta si do 60 dní od zloženia sľubu určí svojho 
nástupcu, ktorým môže byť iba poslanec. Predchádza sa tým situáciám, keď starosta podal návrh na voľbu 
svojho zástupcu, avšak obecné zastupiteľstvo ju neakceptovalo. V obciach nad 20.000 obyvateľov si starosta 
môže určiť dvoch zástupcov, ako aj ich poradie, v ktorom ho zastupujú. Sprísňuje sa aj spôsob odvolania 
hlavného kontrolóra obce. Pri tomto úkone sa vyžaduje súhlas nadpolovičnej väčšiny poslancov obecného 
zastupiteľstva tak ako pri jeho zvolení do funkcie. Zmena zákona upravuje tiež poskytovanie odmien poslancom 
obecného zastupiteľstva. Prihliadať sa bude na to, aké úlohy plnia a koľko času venujú výkonu funkcie.  
OZ vzalo na vedomie informáciu o novele zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov – uznesenie č. 22/2010   a  ukladá starostovi pripraviť na najbližšie zasadnutie OZ nový odmeňovací 
poriadok poslancov OZ, nový organizačný poriadok obce, nový štatút obce, nový rokovací poriadok, nový 
pracovný poriadok zamestnancov obce – uznesenie č. – 23/2010                                                        
Ďalej informoval o stretnutí starostov, ktoré sa konalo  za prítomnosti predsedu Bratislavského samosprávneho 
kraja Pavla Freša. Na stretnutí starostovia  vyjadrili nespokojnosť  s VÚC pri riešení  kľúčových problémov 
regiónu, ktoré sú v kompetencii VÚC, a to najmä  problém stavu ciest , sociálnych vecí a školstva. Podľa Freša 
samospráva šetrí kde sa dá, čo je spôsobené krízou kedy bol pokles výberu dane z príjmov zhruba o tretinu za 
prvé tri mesiace. Spoluprácu prisľúbil, avšak konkrétny termín neuviedol. 
 
K bodu programu č. 5 
V júli 2008 obec Rohožník podala žiadosť na získanie finančných prostriedkov z finančného mechanizmu EHP a 
Nórskeho finančného mechanizmu za účelom realizácie projektu Implementácia obnoviteľných zdrojov energie 
na báze biomasy v energetickom hospodárstve.  V  apríli 2009 bolo rozhodnuté o poskytnutí finančných 
prostriedkov pre tento projekt a následne v auguste 2009  obec Rohožník  podpísala s úradom vlády SR zmluvu 
o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na realizáciu uvedeného projektu v celkovej výške 1.056.153,-€, 
z čoho 897.730,-€ tvoria prostriedky z Nórskeho finančného mechanizmu a finančného mechanizmu EHP a 
158.423,-€ prostriedky zo štátneho rozpočtu Slovenskej republiky. Vďaka uvedenému grantu obec Rohožník 
zrekonštruuje kotolňu vo vlastníctve obce, ktorá vyrába teplo a teplú úžitkovú vodu pre viac ako 670 domácností 
v bytových domoch v obci, ako aj pre Materskú školu, Základnú školu a niektoré ďalšie objekty slúžiace pre 
verejnosť v obci. Slávnostné zahájenie, ktoré sa konalo  19.4.2010 svojou prítomnosťou poctili podpredseda 
vlády SR pre vedomostnú spoločnosť, európske záležitosti, ľudské práva a menšiny pán Dušan Čaplovič, 1. 



tajomník veľvyslanectva Nórskeho kráľovstva na Slovensku pán Torgen Stahl, riaditeľka odboru riadenia a 
implementácie FM EHP a NFM Úradu vlády SR pani Martina Szabóová, poslanci obecného zastupiteľstva v 
Rohožníku, prednosta Obvodného úradu v Malackách pán Ladislav Balla, prednosta Obvodného úradu životného 
prostredia v Malackách pán Ľudovít Kollár, pracovníci Obvodného úradu životného prostredia pani Hanzová a 
pán Baumann, za odberateľov tepla a TUV predseda OSBD Senica pán Alexander Janovič, konateľka 
spoločnosti TERMOBYT R pani Janka Hollá, riaditeľka MŠ pani Viera Kardiánová a riaditeľka ZŠ pani Marta 
Pfeilerová, zástupcovia spoločností REMER, DIOS a HERZ, ktoré sa podieľajú na realizácii tohto projektu, a ďalší 
pracovníci obce, úradu vlády SR a partneri, ktorí spolupracujú pri zabezpečovaní realizácie tohto projektu. 
Rekonštrukcia kotolne sa bude realizovať za plnej prevádzky s minimálnymi obmedzeniami dodávok tepla a TÚV 
a po otestovaní prevádzky v novej vykurovacej sezóne, ktorá začne v septembri a získaní príslušných povolení 
veríme, že v októbri tohto roku bude nová kotolňa skolaudovaná a odovzdaná do plnej prevádzky.  
V apríli 2010 sa začala výstavba viacúčelového ihriska (futbal, basketbal) v areáli ZŠ, bude to ihrisko s umelým 
povrchom , oplotené ,osvetlené a bude slúžiť škole i verejnosti . Prípravné práce vykonáva obec svojpomocne, 
inštaláciu, povrch a montáž zariadenia vykoná firma  SCANSIS. Projekt v celkovej hodnote cca 57.000,-€  bude 
vybudovaný za finančnej podpory Úradu vlády sumou: 39 832,-€. 
V súčasnosti firma AQUATING zriaďuje stanovisko v lokalite IBV  Rybník, kde začína výstavba inžinierskych sietí  
( voda, kanalizácia, plyn). Celková investícia je v sume cca 190 000,- € a predpoklad odovzdania 07/2010. 
21.5.2010 je termín podpísania zmluvy o už schválenej dotácii na projekt „ Revitalizácia verejného priestranstva 
časť  Pri potoku“. Úprava sa týka priestranstva od mostu pri Zvonici až po most pri reštaurácii Jednička. Začiatok 
výstavby 06/2010, ukončenie 11/2010. Dotačný príspevok Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja v sume 
796 00,-€ , obec  5%. Plánovaná „ Revitalizácia verejného priestranstva časť sídlisko“ bola zamietnutá z dôvodu, 
že cesta na ulici Záhrady nepatrí obci. Momentálne je fáza výkupu ukončená a žiadosť bude na základe výzvy 
opäť podaná. 
S realizáciou  „spomaľovacie ostrovčeky“ ( pri cintoríne, pri križovatke ulíc Záhradná a Hlavná a na Malackej ulici) 
sa čakalo na vyjadrenie VÚC. Pred voľbami prísľub na pomoc bol, po voľbách obec opätovne žiadala VÚC 
o finančnú participáciu na realizácii predmetného projektu, stanovisko VÚC bolo neurčité a argumentovali zlou 
finančnou situáciou. Pokiaľ sa stanovisko VÚC nezmení, tieto budú vybudované iba v spolupráci so spoločnosťou 
Holcim a.s. – predpokladané náklady na realizáciu tohto projektu predstavujú sumu  60 000,-€. 
V 04/2010 sa po predĺženej lehote uskutočnila kolaudácia výmeny okien v ZŠ. Celkovú investíciu 1 07 000,-€ , 
zatiaľ hradila obec z vlastných prostriedkov, a to napriek prísľubu poskytnutia dotácie z Ministerstva školstva SR.  
Od výmeny okien sa očakáva výrazné zníženie nákladov na vykurovanie, tak ako v MŠ. Po investíciách do okien 
a vyregulovania vykurovania v budovách ZŠ a MŠ prišlo k úsporám nákladov na vykurovanie, tak že pri zúčtovaní 
nákladov na teplo majú za rok 2009 spolu preplatok vo výške cca 25.000,-€. Ušetrené prostriedky plánujeme 
investovať do zateplenia fasády, najskôr na škôlke a časom aj na škole. V ideálnom variante bude, ak sa ešte 
tento rok podarí zatepliť a urobiť novú fasádu na budove MŠ, alebo aspoň časť. 
Plánovaná oprava chodníkov sa uskutoční postupne, či už  v rámci budovania verejného priestranstva alebo 
budovania ihriska, nakoľko preprava špeciálnych strojov na tento účel je veľmi nákladná.  
 
K bodu programu č. 6 
 14.4.2010 bol na OcÚ doručený list občanov bytového domu č. 397, ktorí vyslovili nesúhlas k výstavbe 
skateboardového ihriska , nakoľko sú presvedčení, že hluk z tohto ihriska im bude znepríjemňovať život počas 
letných dní a žiadajú o prehodnotenie výstavby, prípadne preloženie ihriska inam. Starosta  k danej veci povedal, 
že v r. 2008 dala obec vypracovať štúdiu na Revitalizáciu verejného priestranstva časť sídlisko, ktorá siaha od 
hádzanárskeho ihriska smerom k ZŠ, OcÚ a KD. V lete2008 , počas Obecných slávností, boli tieto návrhy 
prezentované v ZŠ. Keďže k návrhom neboli žiadne pripomienky, obec dala  vypracovať projektovú 
dokumentáciu a následne požiadala o stavebné povolenie, ktoré bolo vydané v 10/2008. V r.2009 bola  na 
základe výzvy podaná žiadosť o finančný príspevok, táto bola z už spomínaných dôvodov zamietnutá. Podaná 
bude opäť. Obec investovala iba na vypracovanie celkovej  dokumentácie sumu  cca 500 000,- Sk. Starosta 
navrhol ihrisko vybudovať s tým, že protihluková stena sa zvýši cca o 0,50 cm a taktiež,  že by nebolo dobré 
poslať deti mimo obec, kde budú bez dozoru. Obyvatelia navrhli celé ihrisko oplotiť a zaviesť prevádzkový režim. 
OZ schválilo vybudovanie skateboardového ihriska pri vstupe do budovy ZŠ s podmienkou vybudovania 
oplotenia a zvýšenia plánovaného protihlukového múru o 0,5 cm a zabezpečenia výsadby zelene v okolí – 
uznesenie č. 25/2010  
OZ starostovi obce ukladá po vybudovaní multifunkčného i skateboardového ihriska vydať prevádzkový poriadok 
pre tieto športoviská – uznesenie č. 26/2010  



Zástupkyňa ŠKH p. Kráľová povedala, že klub v súčasnosti zápasí , či už s nedostatkom detí , tak 
i s nedostatkom financií. Hlavnou príčinou zlej finančnej situácie sú veľké náklady na prevádzku ubytovne a tiež 
malý záujem o tieto služby. Neschopnosť platiť  vysoké faktúry spôsobila, že momentálny stav pohľadávok voči 
obci narástol na sumu 17 900,-€ . Nakoľko nie je ľahké pre všetkých, ktorí sa činnosti klubu venujú už dlhý čas 
túto prácu ukončiť , žiadajú obec  o návrh  riešenia. Na základe diskusie OZ schválilo poskytnutie pomoci ŠKH 
formou odpustenia 50% pohľadávky obce voči ŠKH za dodávku energií do objektu užívaného ŠKH a poskytnutím 
dotácie na športovú činnosť v roku 2010 vo výške 1 500,-€ - uznesenie č. 27/2010 ( za -5, proti-0, zdržal sa 
hlasovania -1-p.V.Báchor). OZ ukladá starostovi obce pripraviť novú zmluvu o prenájme priestorov v objekte 
bývalej MŠ. – uznesenie č. 28/2010. Správa o činnosti klubu ŠKH bude prehodnotená na zasadnutí  OZ 
v októbri 2010. 
V súvislosti s výkupom pozemkov pri Technických službách za účelom budovania priemyselnej zóny,  OZ 
schválilo predaj spoluvlastníckeho podielu obce vo veľkosti  1/6 na pozemku parcela č. 632/2 o výmere 3404 m2 
a spoluvlastníckeho podielu obce vo veľkosti  6/72 na pozemku parcela č. 697/1 o výmere 2622 m2 a to spolu p. 
Ing. Anne Cíferskej  za sumu 3707,-€ - uznesenie č. 27/2010  
12.9.2007 OZ schválilo uznesením 76/2007, odpredaj priestorov v budove zdravotného strediska s tým, že objekt 
sa rozdelí na 5 samostatných objektov, zapíše sa do katastra a vypracuje sa znalecký posudok a do zmluvy sa 
zakotví klauzula právo spätného odkúpenia pre obec,  ak by tam skončila zdravotnícka činnosť. Obec všetko toto 
zrealizovala o čom boli všetci užívatelia informovaní.  V súčasnosti boli obci doručené dve žiadosti a to 
o odpredaj lekárne a ambulancie z bytom  MUDr. Vrablicovej. Starosta navrhol vypracovať nový znalecký 
posudok, tento predložiť a celú problematiku riešiť na júnovom zasadnutí OZ. OZ  uložilo starostovi obce 
zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku na objekt lekárne a ambulancie všeobecného lekára spolu s bytom 
– uznesenie č. 31/2010 
Na otázku poslanca p. J. Ambru ohľadom kaviarne MIRAGE, starosta odpovedal, že prevádzka ako taká funguje, 
obec uznesením 14/2010 zamietla žiadosť k umiestneniu a prevádzkovaniu elektromagnetickej rulety a terminálu 
videohier a schválila prevádzkové hodiny NONSTOP. Obec sa v súčasnosti k umiestneniu prevádzky 
nevyjadruje, prevádzkové hodiny boli schválené v zmysle VZN 4/2009.   
Poslanec Vladimír Báchor navrhol vypracovať prevádzkový poriadok , ktorí by sprehľadnil množstvo vyvezeného 
odpadu na dvor TS. Starosta povedal, že základná evidencia už existuje, avšak konkrétne pravidlá vývozu 
odpadu budú zakotvené v upravenom VZN o odpadoch.   
OZ uložilo starostovi obce pripraviť zmenu VZN o odpadoch a pripraviť prevádzkový poriadok zberného dvora 
v areáli technických služieb obce Rohožník – uznesenie č. 29/2010  
Na otázku poslankyne p. A. Buchbauerovej ohľadom obecných novín, starosta odpovedal, že v súčasnosti 
 komunikuje s p. Chovancovou, sú pripravené niektoré články a i touto cestou pozýva záujemcov k spolupráci.  
V r. 2009 bola pozastavená verejná súťaž na odpredaj pozemkov za účelom vybudovania podnikateľských 
objektov  v časti medzi poštou a sporiteľňou. Dôvodom bol nevysporiadaný vlastnícky vzťah k oproti ležiacemu 
pozemku patriaci p. Prokopovi. Tento je v súčasnosti už vysporiadaný a preto starosta navrhuje vyhlásiť verejnú 
súťaž opäť s tým, že obec dá vypracovať nový znalecký posudok na základe ktorého sa určí cena pozemkov. 
OZ ukladá starostovi obce zabezpečiť a vyhlásiť verejnú súťaž na odpredaj pozemkov parcela č. 3042/26 
o výmere 233m2 a parcela č. 3042/25 o výmere 261 m2 s minimálnou cenou určenou podľa znaleckého posudku 
- uznesenie č. 32/2010 
 
K bodu programu č.  
Starosta poďakoval prítomným za účasť. 
 
Zapisovateľ:     Alena Karšayová                                   ...................................................... 
 
Overovatelia:   MUDr. Jana Vrablicová                          ...................................................... 
 
                        Ján Ambra                                              ....................................................... 
 
 
 
 

Mgr. Peter Švaral 
                      starosta obce  


